
 CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI REBRA 
 
 

PROCES-VERBAL 
 
 

Încheiat azi, 30.10.2023, în ședința ordinară  
a Consiliului Local al comunei Rebra 

 
 
 La şedinţă participă: Primarul comunei Rebra domnul Danci Ștefan , 
Viceprimarul comunei Rebra domnul Năstuță Daniel - Onisim, Secretarul General al 
comunei Rebra, domnul Călini Vasile  .        
   Aceasta  face apelul nominal al  consilierilor convocați , unde se constatată 
că sunt prezenți 9 consilieri din 11 consilieri care compun consiliul local , cei prezenți   
semnează în registrul de prezență al ședințelor consiliului local , prezenți fiind 
următorii: GĂLAN VASILE, NEDELEA GRIGORE-DUMITRU , GAVRILOAIE IACOB , 
MOLDOVAN IOAN , GROZAV ILIE ,  MUTI DANIEL ,  NASTUȚĂ DANIEL-ONISIM și  
RUS MARINEL. 
 Absentează  motivat : BRUMĂ MIHAI , GHEORGHIȚĂ AURORA 
 Nu sunt reprezentanți ai altor instituții , mass-media. 

Ședința ordinară a comunei Rebra  a fost convocată prin Dispoziţia primarului 
comunei Rebra nr.81/24.10.2023.  

Primarul comunei domnul Danci Ștefan :  punctul 4 de pe ordinea de zi 
se retrage din cauza transparenței , neîndeplinind termenul de 30 de zile lucrătoare.  

Domnul Secretar General Călini Vasile: Acesta este codul administrativ și 
după lege trebuie 30 de zile lucrătoare. 

Domnul președinte consilier local  Rus Marinel : Se poate pune în 
ședința următoare. 

Domnul Secretar General Călini Vasile: Şedinţa este legal constituită, 
fiind prezenţi 9 consilieri locali din numărul de 11 consilieri locali în funcţie convocați 
domnii consilieri locali , domnule președinte aveți cuvântul.   

Președintele de ședință -  domnul consilier local Rus Marinel. 
Domnul președintele de ședință Rus Marinel: 
Dragi colegi , domnule primar , domnule secretar declar deschisă a 32 – a 

ședință  din al 8-lea mandat al Consiliului Local Rebra și dă citire ordinei de zi , 
specifica că punctul 4 sa retras de pe ordinea de zi și întreb, amendamentul depus la 
punctul 3 și plângerile când le discutăm? 

Domnul Secretar General Călini Vasile:  Amendamentul și plângerile la 
discuții. 

          
  Proiectul ordinii de zi, 
 A celei de-a  32-a  ședință , din cel de-al optulea mandat al 

Consiliului Local REBRA. 
 1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare. 
 2. Întrebări, interpelări și răspunsuri. 
 



 3. Proiect  de hotărâre privind efectuarea unei campanii de măsurare și 
validare, cu scopul de a identifica potențialul în termen de ” carbon offset” al zonelor 
împădurite aflate în proprietatea comunei Rebra. 
         
 Comisiile de specialitate sesizate  spre avizarea consultativă a 
proiectelor de hotărâri: 
 
 Comisia economica pentru buget-finanțe, administrarea domeniului public si 
privat al comunei, agricultura, urbanism si amenajarea teritoriului, protecția mediului 
si turism, servicii si comerț. 
 La aceste materiale care vă sunt puse la dispoziție electronic odată cu 
prezentul document de convocare la ședință , puteți  să formulați amendamente 
respectiv, la proiectele de hotărâri înscrise în proiectul ordinii de zi și să le transmiteți 
secretarului general personal sau  la adresa de poștă electronică  
rebraprimaria@yahoo.com.   
                                                                     

Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi. 
Aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare. 
  Domnul președinte consilier local  Rus Marinel : supune la vot procesul 
verbal de la ședința anterioară: 
 

Rezultat Vot 
Da 9 
Nu 0 

Abţinere 0 
Au votat 9 

Nu au votat 0 
Absenţi 2 

Total 11 
Observaţii 

1.  BRUMA MIHAI Absent 

2.  NEDELEA GRIGORE-DUMITRU Da 

3.  GAVRILOAIE IACOB Da 

4.  GALAN VASILE Da 

5.  GHEORGHIȚĂ AURORA Absent 

6.  GEORGIȚĂ NICOLAE Da 

7.  GROZAV ILIE Da 

8.  MOLDOVAN IOAN Da 

9.  MUTI DANIEL Da 

10.  NASTUȚĂ DANIEL-ONISIM Da 



 

 
Se aprobă cu 9 voturi. 

Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi 

Întrebări, interpelări și răspunsuri. 
 Domnul președinte consilier local  Rus Marinel:  Întreabă dacă vrea 
cineva să se înscrie la cuvânt sau daca are cineva întrebări.  
 Se înscriu la cuvânt 4 consilieri locali : Muti Daniel , Georgiță Nicolae , 
Moldovan Ioan și Rus Marinel. 
 Domnul președinte consilier local  Rus Marinel: Dă cuvântul domnului 
consilier Muti Daniel . 
 Domnul consilier local Muti Daniel: Aș vrea să întreb de proiectele cu 
drumurile ? 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : Suntem la avizele de la Mediu 
și de la Apele Române , proiectul tehnic este terminat așteptăm avizele , Daniel a 
fost și le-a dus și putem organiza licitații. 
 Domnul Consilier local Muti Daniel: Și aceeași întrebare care o pun de 
două ședințe legat de banii de la fotovoltaice? 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : O sa vină domnul să aducă 
banii la fiecare , o să aducă banii la toata lumea. E bine sa nu ne complicăm cu de 
astea , să își facă fiecare ,noi am încercat a fost și Marinel , Tuca , domnul Secretar , 
Radu am încercat toți și am crezut că putem ajuta mai mulți oameni dar timpul a 
fost foarte scurt.  
 Domnul consilier local Georgiță Nicolae :  În legătură cu , card-urile de 
energie ,cine a avut card-uri și rămân bani pe ele iar în decembrie expiră. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : Firma Dedeman oferă lemne  și 
brichete. Noi am primit Rebra , Rebrișoara o finanțare pentru gaz de 58 de milioane. 
Acum se lucrează la ADI (Rebra , Rebrișoara și Feldru) . Avem avizul de la gaz și 
sperăm ca la anul o sa începem lucrările.  
 Domnul consilier local Nedelea Grigore Dumitru :  Cu sala de nunți ce 
mai știm? 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : Săptămâna trecută am discutat 
la CNI, din punctul nostru de vedere am rezolvat locurile de parcare și le-am făcut , 
le-a cerut la DIMEX un studiu energetic care costa undeva la 150000 lei, ei trebuie 
sa se descurce intre ei , nu depinde de noi . Ei trebuie sa o rezolve , am comunicat 
la CNI dacă în vara anului următor nu se încep lucrările trebuie sa îi acționăm în 
judecată. Nu depinde de noi ,ei au organizat licitație tot depinde de ei. 
 Domnul consilier local Moldovan Ioan : În legatură cu , „copăceii ” ăia 
din munte , am avut o discuție în vară despre ei și vreau să le înmânez niște 
fotografii la colegii consilieri să studieze și ei. În fotografii apar a fi de 70 , 80 de ani 
, noi am concesionat munții și pășunea nu pădurea. Am înțeles că pe unul dintre ei 
nu lasă cei de acolo să culeagă afinele , îi alungă pe oameni , îi înjură și nu îi lasă să 
culeagă afine. 
 Vă rog sa le studiați un pic , dacă vă uitați bine sunt rămase cum zicem noi „ 
huzările „ în diametru de 80 cm , un metru, care nu a fost lemn de construcții sunt 

11.  RUS MARINEL Da 



lăsate acolo. Nu sunt tăiați copaci sub diametru unei găleți ca să înțeleagă lumea 
probabil pentru că nu se poate valorifica, asta înseamnă curățenie pe munte? 
Inclusiv scutul de la halău tăiat , care el are un rol de a proteja animalele în caz de 
vremuri grele. 
 S-au făcut multe cereri de lemn de construcții , inclusiv eu mi-am făcut și nu 
s-au onorat pe motivul că nu este lemne . Din câte se vede ,este lemn. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : Unde ai pus cererea de lemne , 
la noi ?  
 Domnul consilier local Moldovan Ioan : Aici la primărie , și domnul Galan 
știe de dânsa și domnul vice. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : Eu alte cereri înafara de cele de 
anul trecut nu știu , lemnul cerut anul trecut s-a scos și nu a vrut să se ia au zis ca 
nu este bun , l-au cumpărat alții și l-au folosit. 
 Domnul consilier local Moldovan Ioan : E multă lume la care nu li s-a 
mai răspuns la telefon , s-a blocat telefonul când a insistat de lemne.  
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : Poți sa il spui Ion liniștit , eu nu 
am ce se ascunde și nu mă ascund de așa ceva. 
 Domnul consilier local Moldovan Ioan : Văd că sunt lemne , a intrat 
vreun ban din așa ceva , toate bunurile comunei  sunt proprietăți ale consiliului local. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : Te rog sa îmi spui omul care a 
zis așa ceva  că i s-a blocat telefonul, eu nu mă feresc. 
 Domnul consilier local Moldovan Ioan : Dumitru Pușcari cum îî spunem 
noi , Nedelea este numele lui de familie. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : Eu i-am spus personal să 
merga acolo în jos de unde au cumpărat și ceilalți unde mai avem lemne rămase să 
își aleagă lemne , eu nu știu ce lemn le mai trebuie. 
 Domnul consilier local Moldovan Ioan : Uitați-vă ce lemn este aici in 
fotografii. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : Eu vorbesc de ce am avut 
scoase. 
 Domnul Secretar General Călini Vasile : Sună la departamentul taxe și 
impozite și întreabă cât s-a încasat până acum din lemnele de pe munți.  
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan : Scoate pe fiecare și sună-ne 
înapoi. 
 Domnul consilier local Moldovan Ioan : Era vorba că se face o curățenie 
, dacă credeți că asta e curățenie. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan: Ion când sa tăiat Detunata acu 
3 sau 4 ani de zile ai fost acolo să vezi, să faci niște poze? Ce lemne s-au ars acolo. 
Nu le-a mai dus nimeni.  
 Domnul consilier local Grozav Ilie : Am zis haideți să mergem toți să 
vedem. 
 Domnul consilier local Georgiță Nicolae : Dacă se lua tot , cu „huzăr” și 
resturile de acolo puteam zice că s-a curățat dar așa e mai multa mizerie. 
 Domnul Secretar General Călini Vasile : Acolo din câte știu nu s-a curățat 
demult , dar au timp până la sfârșitul contractului au obligație să curețe munții , o să 
luam legătura cu ei și sa vedem ce sa întâmplat , de ce nu s-a coborât tot la vale , 
eventual să se poată valorifica de foc . 



 Primarul comunei domnul Danci Ștefan: La noi la instituții costul de 
exploatare este de 160 de lei / mp3, mai bine cumpără lemne.  
 Domnul Secretar General Călini Vasile : E greu să îl coboare , dar trebuie 
să facă ceva cu el. Eu le-am spus odată. 
 Domnul consilier Galan Vasile : Este o clauză în contract , dacă nu se 
curăță și nu se respectă clauza se reziliază contractul. 
 Domnul consilier local Moldovan Ioan : Cine a făcut contractul fără 
aprobarea consiliului local? Consiliul vechi s-a făcut un act adițional dar vă întreb 
aceasta este curățenie ,vi se pare normal să tăiem asemenea copaci să îi valorifici 
sau să valorifice 2 sau 3 persoane , aceste bunuri sunt a întregii comunități. 
 Domnul Secretar General Călini Vasile : Eu știu ca s-au plătit aceste 
lemne, de aceea am întrebat pe domnul casier. 
 Domnul consilier local Moldovan Ioan : Eu de acum înainte aș fi de ideea 
să nu mai concesionăm munții ,dacă calculăm valorile care intra la bugetul local din 
concesionări sunt foarte mici , nu văd de ce să concesionăm aceste bunuri să se 
distrugă sau sunt interese? 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan: Din concesionare se încasează 
150000 de lei. 
 Domnul consilier local Moldovan Ioan : Și câți bani intra de la APIA întră 
, nu ar fi mai bine sa intre banii ăștia la bugetul local să se facă ceva. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan: Intră la bugetul local cât timp ai 
Asociație , tu nu poți ca și consiliu local să încasezi , dar noi încasam 150000 care nu 
ii iei de jos. 
 Domnul consilier local Moldovan Ioan : Dar valoarea la lemn cat ar fi , 
întreb și eu , câți cetățeni au făcut cereri și nu au  beneficiat de lemn  , dacă 
primăria căuta o firma sa îl exploateze și sa il aducă în rampă și să îl de-a la lumea , 
erau toți mulțumiti. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan: Te duci și marchezi lemn pe 
dinafară se vede frumos iar pe dinăuntru e stricat iar omul zice nu îmi trebuie, mai 
avem de adus două mașini de rășinos de acolo și la stație e plin, pentru că nu au 
vrut oamenii să îl cumpere.  
 Domnul Secretar General Călini Vasile : Sună domnul casier , cât au 
intrat ? 23502 lei. Deci 230 de milioane. 
  Domnul consilier local Moldovan Ioan : Daca credeți că s-a meritat la 
valoarea aceasta distrugerea care s-a făcut. Dintr-un total de 967 m3 au intrat 
23500 , daca împărțim …. Eu vă spun că nu merita distrugerea. 
 Domnul Secretar General Călini Vasile : Eu vă spun că ei sunt obligați 
prin contract să îl curețe dacă nu sunt curățați cum trebuie ,atunci trebuie vorbit și 
făcut cum trebuie . Acestea sunt discuții , ei l-au plătit la altitudinea 1500 și  este 
anexa la hotărârile noastre în care este prețul la metru cub la exploatare. Trebuie 
discutat exact. De la revoluție am pierdut 80 ha de pășune pentru că nu s-au 
curățat. De curățat trebuie curățat ,este lege specială care te obligă să concesionezi 
și să faci curățenie pe munți. 
 O să iau legătura cu ei și o să le transmit să își facă treaba și să curețe cum 
trebuie. Eu au obligația să curețe da e stabilit în contract o dată exactă doar faptul 
ca trebuie sa fie curățat muntele respectiv. 
 Domnul consilier local Gălan Vasile : Se poate verifica în contract. 
 Domnul consilier local Rus Marinel : Verificat și făcută o anexă. 



 Domnul Secretar General Călini Vasile:  Se poate verifica sigur în 
contract , dar nu se poate face anexă pentru că este un contract cadru. Nu este 
făcut nici de primărie ,este stabilit prin lege .Nu poți sa te abați nici la preț , s-a făcut 
licitație. Anual Consiliul Județean face o evaluare în funcție de masa verde care se 
obține de pe munte iar în funcție de masa verde face prețul. 
 Domnul consilier local Grozav Ilie : legat de drumuri , ne m-ai da-ți 
utilaje să reparăm drumurile care sunt stricate? Valea Frasinului , Valea lu Capătă 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan: Din cate știu s-au făcut în mare 
parte drumurile, a fost Daniel cu utilajele și au reparat, mai trebuie sa le și 
întreținem , momentan nu mai avem fonduri iar de la dezastre nu am primit nici un 
ban. Sunt locuri unde nu s-a făcut nimic. Cu încasările suntem la pământ , luna 
angajații din primărie nu și-au luat salariile , indemnizații nu sunt luați de doua luni.  
 Domnul consilier local Rus Marinel : Cu cine avem contract de 
mentenanța la electricitate ? 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan: Cu Scurtu Nicolae.  
 Domnul consilier local Rus Marinel : domnul Bîrte Nicolaie din sus vă 
roagă sa îi pune-ti un bec în stâlp.  
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan: Nu mai punem nimic , s-au 
reparat doar ce a fost ars , avem contractele semnate pentru noile becuri încep 
lucrările cât de repede la ambele proiecte. Se vor pune 427 de lampi led  
 Domnul consilier local Grozav Ilie : Legat de camerele de luat vederi , nu 
mai funcționează sau ce se întâmpla cu ele. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan: Când a schimbat electrica stâlpii 
din centru nu a mai legat camerele dar cât de repede intra în lucru noul proiect cu 
70 și ceva de camere , se va trage fibra cât de repede , așteptăm doar de la electrica 
un studiu de coexistență să vadă ei dacă le încurcăm noi stâlpii. 
 Domnul consilier local Rus Marinel : Apropo de camere ,ar trebui puse în 
alta parte , nu în sediul Poliției. Găsită o soluție și puse în primărie. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan: Vor fi la noi, ei dacă au 
neclarități o să ne cere să vizioneze. 
 Domnul consilier local Rus Marinel : Acu doua luni când am vorbit de 
execuția bugetară a-ți zis că îi zice-ți la domnul contabil că o sa ne-o scoată,acu o 
lună v-am trimis în scris. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan: Eu am înțeles ca este 
tipărită,nu? 
 Domnul Secretar General Călini Vasile: Am și dat-o să o rezolve , cum ați 
zis pe mail. Sper că se conformează. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan: Am înțeles că la ședința trecută 
s-a vorbit de asistenți personali și era vorba de noi angajări din punctul meu de 
vedere putem pune 100 ,dar sa găsim sursa de finanțare a noastră, nu ce dă statul. 
 Trebuie să găsim și sursa aia de finanțare. Anul acesta am pus Daniel 250000 
de lei și au apărut 29 care nu au fost cuprinși în buget și la ei avem de pus partea 
noastră de contribuție și să o calculați cam în felul următor , vine cam 290 lei pe 
fiecare persoană pe luna ori 12 luni ori câți vrem să punem. Eu am înțeles cam cât 
ar fi salariul meu  
 Domnul consilier local Rus Marinel : Am zis un salariu de primar de 
comună , nu a dumneavoastră. Eu a făcut la cei 35 de angajați și a ieșit 10500 lei pe 



luna , eu am făcut la 3000 de lei salariu , 10 % din 3000 lei e 300 lei x 35 angajați 
acolo este. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan: Calculam 300 ori 12 ori câți mai 
vin pe viitor. Noi avem 29 în plus anul acesta.   
 Domnul consilier local Rus Marinel : Eu am vrut să vă zic , cine a pus 
cerere primăria este obligată prin lege sa îi angajeze , că nu respectă asta e 
problema lor.  
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan:  nu e adevărat eu nu vin în fața 
ta sa spun lucruri care nu trebuie sa le povestim , pe mine nu mă interesează cine 
eliberează acele certificate și cum dar sunt persoane dar sunt persoane care nu își 
pot face și au fost respinse și sunt altele care lucrează și au. 
 Domnul consilier local Rus Marinel : Vorbim de Capătă Floarea , Liță 
Capată , daca nici omul ala nu merită? 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan:  Eu am fost la el săptămâna 
aceasta și m-am angajat eu că îl angajez și altul angajat care umbla beneficiază, o 
sa aduc eu lista și o sa îmi spune-ți voi care trebuie angajat și care nu , atunci să vă 
vad care îi angajăm și care nu. 
 Domnul consilier local Rus Marinel : Toți trebuie angajați care au cereri. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan:  Nu e adevărat că toți care au 
certificat că trebuie angajați. 
 Domnul consilier local Rus Marinel : Din moment ce e angajat și nu 
respectă , merge în Spania sau în Austria automat îsi pierde angajarea. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan: Gândește-te că pe indemnizație 
ia mai mulți bani decât pe angajare, cum îți explici? Aduc lista și voi alegeți care cum 
trebuie angajați.  
 Domnul consilier local Rus Marinel : Eu vă spun acum , care au cerere și 
hârtie trebuie angajați , care au handicap cu asistent personal. 
 Domnul Secretar General Călini Vasile: Nu trebuie toți , este aici o 
chichiță , el când merge și obține acela scrie pe hârtie vă rog să îi acorda-ți 
indemnizația sau și dacă în organigramă nu sunt atâtea locuri nu putem angaja mai 
mulți.  
 Domnul consilier local Rus Marinel : Schimbăm organigrama , facem 
proiect și o schimbăm. 
 Domnul Secretar General Călini Vasile: O modificăm dar trebuie sa avem 
o bază , iar apoi dacă îi dam la cineva și nu îi dăm la celălalt apar discuții , e foarte 
greu să faci o selecție între oameni tot timpul cu explicații ,cum are dreptul lelea 
Pălăgică, are dreptul să nu zic care. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan: Deci acela angajat trebuie sa fie 
cel puțin pe pat , să nu își poată face de mâncare  din moment ce il angajezi pe 
acela care merge pe câmp și muncește îl sfidezi pe ăla care lucrează angajat pentru 
că până la urma acela care lucrează o sa aibă mai puțina pensie decât celălalt. 
  Domnul consilier local Moldovan Ioan : Colegul Marinel a vrut să spună 
cum a zis si domnul secretar că sunt mulți care își iau indemnizație și își lucra lucru 
câmpului și sunt pe exemple persoane care stau la pat sau care are om lângă el care 
nu își poate întreține familia din altă parte ar trebui găsit un loc pentru că au nevoie 
urgentă. Trebuie să facem cumva sa îi putem ajuta.  
 Cetățean Danci Maria : intra în ședința și cere câteva lămuriri pentru 
câteva lemne de pe locul ei   



 Primarul comunei domnul Danci Ștefan: Isip Vasile are o proprietate cu 
legea 18 și cu legea 1 care are deasupra locului ei pădure , el s-a dus și a tăiat de pe 
proprietatea lui să aduc la mama lui la lelea Saveta lemne , cineva a sunat la poliție , 
poliția avenit a găsit lemne dar pe om nu , l-a găsit cine a fost și chiar le Măriuță a 
fost întrebata și nici ea nu a știut cine a tăiat , a făcut poliția proces verbal și este 
dosar la poliție care s-a încheiat luna trecută și s-a clasat dosarul , trebuie să se dea 
lemnele la Isip Vasile. 
 Domnul consilier local Gălan Vasile : Din câte am înțeles s-a făcut o 
expertiza și lemnele sunt ale lui Isip Vasile. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan: ea a fost chemată la declarații și 
a declarat ca nu știe cine a tăiat lemnele, s-a făcut expertiză și s-a constatat că 
lemnele sunt tăiate de pe proprietatea lui Isip Vasile și că lemnele sunt ale lui. Noi ca 
și primărie nu avem nici o tangentă cu acest caz. 
 
 
Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi: 
 
 Domnul Președinte consilier local Rus Marinel : Proiectul de Hotărâre 
privind efectuarea unei campanii de măsurare și validare, cu scopul de a identifica 
potențialul în termen de ” carbon offset” al zonelor împădurite aflate în proprietatea 
comunei Rebra. 
   
 Domnul Secretar General Călini Vasile : înainte de a da citire , este un 
amendament la acest proiect de hotărâre , hai sa discutăm despre el. 
 Domnul Președinte consilier local Rus Marinel : Ei l-am studiat proiectul 
și este bun dar ce vreau sa propun sa adăugăm este că se vor aproba în prealabil 
prin hotărâre de consiliul local pentru că acolo nu specifica nicăieri contract sau 
altceva între firma Carbon X și UAT Rebra , nu e nici un protocol sau e în alb. 
 Primarul comunei domnul Danci Ștefan: Dă citire proiectului de hotărâre 
și explică proiectul de hotărâre. 
 Domnul Președinte consilier local  Rus Marinel :  Supune la vot 
proiectul de Hotărâre privind efectuarea unei campanii de măsurare și validare, cu 
scopul de a identifica potențialul în termen de ” carbon offset” al zonelor împădurite 
aflate în proprietatea comunei Rebra. 
 
 

Rezultat Vot 
Da 9 
Nu 0 

Abţinere 0 
Au votat 9 

Nu au votat 0 
Absenţi 2 

Total 11 
Observaţii 

1.  BRUMA MIHAI Absent 



 

 Se aprobă cu 9 voturi din 11. 
 
 Domnul consilier local Moldovan Ioan : Vreau să se treacă în 
procesul verbal de la ședință în legătură cu dispariția ședințelor de pe 
facebook că s-a șters ședința anterioară. 
 Domnul Secretar General Călini Vasile : Domnu Marinel du-te și 
închide tableta să nu mai avem probleme cu salvarea ședințelor . 
 Domnul Președinte consilier local  Rus Marinel:  
Vă mulțumim pentru prezență și declar ședința închisă. 
  Domnul consilier local Năștuță Daniel Onisim : Il chemăm pe 
Lică să salveze. 
  Domnul Președinte consilier local  Rus Marinel: Ne mai fiind alte 
discuții vă mulțumim pentru prezență și declar ședința închisă. 
 

 
   PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,        SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI, 

 
           Rus Marinel                                    Călini Vasile 
GV/2 ex. 
 
 
Prezentul proces - verbal a fost aprobat in ședința  ordinara. din data  de 
…………………… cu un număr de ..…..  voturi „pentru”..-..”abțineri”.-.”împotrivă”  

2.  NEDELEA GRIGORE-DUMITRU Da 

3.  GAVRILOAIE IACOB Da 

4.  GALAN VASILE Da 

5.  GHEORGHIȚĂ AURORA Absent 

6.  GEORGIȚĂ NICOLAE Da 

7.  GROZAV ILIE Da 

8.  MOLDOVAN IOAN Da 

9.  MUTI DANIEL Da 

10.  NASTUȚĂ DANIEL-ONISIM Da 

11.  RUS MARINEL Da 


	Încheiat azi, 30.10.2023, în ședința ordinară
	a Consiliului Local al comunei Rebra

